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УЧЕТ ФАКТОРА ВРЕМЕНИ В НЕТРАЦИДИОННЫХ ПОКАЗА-

ТЕЛЯХ ОЦЕНКИ ЭФФЕКТИВНОСТИ ПРОЕКТА 

 

Доклад посвящен проблеме учета влияния фактора времени, в частно-

сти, при оценке инвестиционных проектов. Предлагается вместо традицион-

ных дисконтирующих показателей оценки эффективности инвестиционных 

проектов использовать нетрадиционные компаундирующие показатели. При-

водятся особенности и достоинства таких показателей, условия, при которых 

их целесообразнее использовать вместо традиционных показателей оценки. 
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TIME FACTOR CONSIDERATION IN NON-TRADITIONAL INDI-

CATORS FOR ASSESSMENT OF PROGECT EFFICIENCY 

 

The paper is dedicated to the problem of consideration time factor impact, in 

particular, for the assessment of investment projects. Usage of non-traditional com-

pounding indicators instead of traditional discounting indicators for efficiency 

evaluation of investment projects is suggested. Features and benefits of such indi-

cators, the conditions under which they are appropriate to use instead of the tradi-

tional evaluation indicators are given. 
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